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Адрес DecraLed C/O Thermoseal Group Limited 
Gavin Way, Nexus Point, Off Holford Drive, 
Birmingham, B6 7AF

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Wholesale of Glass Painting adhesive strips for Glass decoration

Our brand names, Decra Led®, Perma Led®, Decra Glow® and Decra Bevels® are famous all over the world. Our products, when used together,
create decorative glass which has a truly authentic effect, and are used on windows and doors across the world; in rainy climates, in exceptionally cold
climates and in countries where extreme heat is the norm. Our products conform to the European and U.S.A standards for insulated glass units.

For over 50 years, Decra Led® self adhesive lead products have been chosen to beautify homes, commercial, and public buildings throughout Europe
and the rest of the world.

Decra Led ®, provides a world of products that brings windows, doors and conservatories to life. Why? Because when you make a decorative panel
with Decra Led® products, you achieve a truly authentic stained glass effect at a fraction of the time and the cost normally taken to produce traditional
stained glass.

Company Profile of DecraLed C/O Thermoseal Group Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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